
 
Zápis č. 1/2014-16 

 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 1. zasedání AS FSv, které se konalo dne 8.1.2014

 

Přítomni: dle prezenční listiny

Hosté:   prof. Kohoutková, prof. Pavelka, Dr. Šibrava, Ing. Mikeš, Ing. Vlasák, 
doc. Demel 

Podle Článku 7 odst. 1. Volebního a jednacího řádu AS FSv ustavující schůzi nově 
zvoleného AS FSv svolal a řídil předseda odstupujícího AS FSv Dr. Šibrava. 

Dr. Šibrava zahájil 1. zasedání AS, přivítal přítomné, představil hosty.  
Paní děkanka přivítala nové senátory, poblahopřála ke zvolení a popřála hodně 
sil, úspěchů a vůle, aby senát dobře fungoval. Poděkovala Dr. Šibravovi za jeho 
dlouholetou práci pro senát a vyjádřila přání, aby byl i novému vedení senátu 
nápomocen radou i skutkem. 
Dr. Šibrava seznámil členy AS s programem zasedání. 
 
Program: 

1. Zpráva předsedy volební komise 
2. Ustanovení volební komise pro volbu předsednictva AS FSv 
3. Volba předsedy AS FSv 
4. Volba místopředsedů AS FSv 
5. Volba tajemníka AS FSv 
6. Volba předsedů jednotlivých senátních komisí 
7. Různé 

 
Bod 1.  Zpráva předsedy volební komise 
 
Předseda volební komise Ing. Mikeš přednesl zprávu volební komise. Shrnul 
celkové počty voličů a výsledky. Otevřel možnost změny systému voleb na 
elektronickou volbu. Zpráva z jednání volební komise bude předána AS ČVUT. 
K. Pavlová se ptala Ing. Mikeše na důvody prodloužení voleb do AS ČVUT. Ing. 
Mikeš vysvětlil důvody tohoto rozhodnutí. Dr. Šibrava doplnil jeho slova. Noví 
senátoři za studentskou komoru se ptali na to, proč se vyskytují doktorandi na 
seznamech zaměstnanců i studentů. Dr. Šibrava zodpověděl dotaz. Ing. Mikeš 
doplnil, jak volba probíhala a přidal i statistiku. Všichni doktorandi a současně 
zaměstnanci se rozhodli volit za zaměstnance. Ing. Mikeš doplnil, jak tomu bylo u 
studentů, kteří studují více různých oborů – ani tito studenti nemohli volit vícekrát. 
Výsledky voleb byly předány volební komisi ČVUT. 
 
Hlasování: pro 29| proti 0| zdržel se 0. 
 
Bod 2.  Ustanovení volební komise pro volbu předsednictva AS 
 
Přihlásili se prof. Patzák, Anna Jiroutová, Ing. arch. Kašpar. AS hlasoval o tomto 
složení volební komise a komise byla zvolena. 
Hlasování: pro 29| proti 0| zdržel se 0. 
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Bod 3.  Volba předsedy AS FSv 
 
Dr. Šibrava přednesl příslušné odstavce volebního a jednacího řádu. Dr. Šibrava 
navrhuje pro tuto volbu doplnění volebního a jednacího řádu – článek 7 
odstavec 3: volba se bude opakovat nejvýše dvakrát za stejných podmínek a se 
stejnými kandidáty. Doc. Demel získal potřebný souhlas více jak ¼ senátu a mohl 
promluvit k této problematice. Potvrdil slova Dr. Šibravy.  
Hlasování: pro 27| proti 0| zdržel se 2. 
 
Prof. Wald navrhl jako kandidáta na předsedu AS FSv doc. Košatku. Doc. Košatka 
s navrženou kandidaturou souhlasil. D. Peřina navrhnul Ing. Chalupu. Ing. 
Chalupa kandidaturu nepřijal. Ing. Jíra navrhnul Ing. Cajthamla, který poděkoval 
za podporu, ale kandidaturu nepřijal a navrhnul prof. Pospíšila. Prof. Pospíšil tuto 
kandidaturu pro první volbu nepřijal. 
Doc. Košatka, jako jediný kandidát, se představil, vysvětlil důvody, proč 
kandidaturu přijal a nastínil svou vizi fungování senátu. 
Proběhla tajná volba. 
 
Hlasování: pro 24| proti 5 
 
Doc. Košatka byl zvolen novým předsedou AS FSv pro volební období 2014-2016. 
Poděkoval za své zvolení. 
 

Bod 4.  Volba místopředsedů AS FSv 
 
Dr. Šibrava řídil ještě volbu místopředsedů. Navrhl, aby volba obou místopředsedů 
probíhala současně. 
Doc. Košatka navrhl jako kandidáta na místopředsedu zaměstnanecké komory 
AS FSv prof. Walda, který kandidaturu přijal. Ing. Cajthaml byl navržen Bc. 
Vlčkovou a kandidaturu přijal.  
K. Pavlová navrhla jako kandidátku za studentskou komoru Ing. Šefčíkovou, která 
kandidaturu přijala.  
Proběhla tajná volba. 
 
Hlasování: Wald pro: 16 
 Cajthaml pro: 13 
 Šefčíková pro: 26, proti: 3 
 
Prof. Wald byl zvolen místopředsedou AS FSv za zaměstnaneckou komoru pro 
volební období 2014-2016.  
 
Ing. Šefčíková byla zvolena místopředsedou AS FSv za studentskou komoru pro 
volební období 2014-2016. 

 

Bod 5.  Volba tajemníka AS FSv 
 
Doc. Košatka navrhl doc. Peškovou, která kandidaturu přijala. 
Hlasování: pro 29| proti 0| zdržel se 0. 
 
Ing. arch. Pešková byla zvolena tajemníkem AS FSv pro volební období 2014-
2016. 
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Bod 6.  Volba předsedů senátních komisí 
 
Doc. Košatka navrhl Ing. Cajthamla jako předsedu pedagogické komise, prof. 
Pospíšila jako předsedu ekonomické komise, Ing. Chalupu jako předsedu 
technické komise a Ing. Pazderku jako předsedu legislativní komise.  
Všichni oslovení s kandidaturami souhlasili. 
Žádný další návrh na kandidáty nebyl vznesen.  
Proběhla tajná volba. 
Hlasování: Cajthaml: pro 29| proti 0| zdržel se 0. 
 Pospíšil:  pro 29| proti 0| zdržel se 0. 
 Chalupa:  pro 29| proti 0| zdržel se 0. 
 Pazderka: pro 29| proti 0| zdržel se 0. 
 
Předsedou pedagogické komise pro volební období 2014-16 byl zvolen Ing. 
Cajthaml, Ph.D. 
Předsedou ekonomické komise pro volební období 2014-16 byl zvolen prof. Ing. 
Pospíšil, CSc. 
Předsedou technické komise pro volební období 2014-16 byl zvolen Ing. 
Chalupa. 
Předsedou legislativní komise pro volební období 2014-16 byl zvolen Ing. 
Pazderka, Ph.D. 
 

Bod 7.  Různé 
Členové AS se navzájem představili.  

Členové AS byli poučeni o formě omluvy ze zasedání AS. 

Doc. Demel promluvil o komunikaci mezi senátory: fungování e-mailových adres 
a dokumentů na intranetu. Současně slíbil zaslání elektronického dokumentu 
popisujícího komunikaci mezi senátory. 

Dr. Šibrava nabídl svou chalupu pro případná výjezdní zasedání. Ing. Jíra vyzval 
členy AS, aby se neformálně setkávali i mimo zasedání AS. 

Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 29. 1. 2014 v 9:00 hod. ve 
velké zasedací místnosti B169, pokud bude dostatek materiálů k projednání. 
Jinak bude AS zasedat až v únoru. Zasedání AS FSv svolá předseda 
prostřednictvím e-mailové pozvánky členům AS. 

doc. Ing. Bedřich Košatka, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 
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